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INTERPELACJA 

w sprawie ponowienia wniosku dot. uruchomienia  

tymczasowej linii nr 4 – tramwaj z zajezdni MPK na Kucelin  

 

 

Zwracam się ponownie z uprzejmą prośbą o uruchomienie tymczasowej 

linii tramwajowej nr 4, która obsługiwałaby pasażerów na odcinku od zajezdni  

MPK do Kucelina. 

Argumenty nt. zasadności i potrzeby uruchomienia przywrócenia 

połączenia tramwajowego z Kucelinem przedstawiałem w poprzedniej 

interpelacji i je podtrzymuję.  

Obecnie dodatkowym argumentem „za” tramwajem na Kucelin jest 

potrzeba utrzymania wygodnego i bezkolizyjnego przejazdu transportu 

publicznego w kontekście planowanego całkowitego zamknięcia dla ruchu  

DK-91. Wpłynie to na skumulowanie ruchu w ciągu Al. Pokoju i jeszcze 

bardziej utrudni przejazdy autobusem linii nr 40 wpływając negatywnie na  

koordynację przesiadek pasażerskich „autobus – tramwaj”. 

Ponadto, miasto wprowadzając bilet 45-minutowy – o co wnioskowałem 

wielokrotnie i za co dziękuję –  otworzyło możliwość przesiadek bez 

konieczności zakupu dodatkowego biletu, co w tym przypadku sprawdzi się 

bardzo dobrze. 

Ponawiając swoją prośbę i koleżanki Radnej Krystyny Stefańskiej proszę 

o przywrócenie tramwaju w formie tymczasowej linii nr 4 na wskazany odcinek 

zamiast autobusowej linii nr 40. 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

 


